



Art & Culture Interest Group

精彩高雄 *Wonderful Kaohsiung*



Dear members,

At the beginning of 2019, Art & Culture Interest Group would like to invite you for a two-day sightseeing in *Kaohsiung City* to visit the most popular places, such as The British Consulate at Takow, Asia New Bay Area, Fengyi College, and Weiwuying Art Center which was just opened in October, 2018 . Cruising from Kaohsiung Port to Hongmao Port Cultural Park in order to enjoy beautiful sunset is included. We will stay in *the five-star Ambassador Hotel* at the side of the Love River. All reserved double rooms are facing the River. The most romantic activity is to take a boat of love or gondola to explore the beauty of Kaohsiung in the evening. Please do not hesitate to grab this opportunity to treat yourself a wonderful holiday!

Dates: **January 15 ~ 16, 2019** (Tuesday & Wednesday)

Meeting Point and Time: **10:00am, January 15** in front of Starbucks
at High-Speed Rail Zuoying Station

Fees: **NT\$5500**/per person (including one night accommodation, 2 lunches, 1 seafood dinner , tour bus fees, tickets for touring Kaohsiung Port and Weiwuying guide, Travel Insurance etc..).

Please confirm your attendance with Teresa Liu Zhang at 0920-062101 or through e-mail: teresa.hm.zhang@gmail.com before January 6, 2019.

Please note:

- 1) Please refer to Taiwan High Speed Rail web to buy your two way tickets as soon as possible!!! http://www.thsrc.com.tw/index_en.html
we suggest to take Train No.0205 at 7:51am Jan. 15, 2019 from Taipei to Zuoying, and Train No. 0148 at 17:55 Jan. 16 from Zuoying to Taipei.
- 2) please provide your date of birth, ID or passport number while signing up
- 3) Due to the reserved hotel room number and the limited seats of the bus, **Only 40 persons** will be taken for this trip, on a first-come first-serve basis.

Susan Su & Teresa Zhang
Chairpersons, Art & Culture Group of WTIC

親愛的藝文小組姐妹們，

一陣觀光熱潮吹進台灣最大的港都，帶動起國內外遊客湧入高雄市。著名的西子灣、打狗英國領事館、高雄歷史博物館、棧二庫、高雄港區海上遊覽、紅毛港文化園區、輕軌體驗、亞洲新灣區、鳳儀書院，以及十月才啟用的衛武營國家藝術文化中心都將納入我們1月15-16日兩天一夜的高雄行。我們將下榻國賓大飯店，每間都是面河美景雙人房。15日晚餐後，可自由漫步愛河邊、咖啡座享用咖啡，也可搭乘愛之船、貢多拉浪漫夜遊愛河。就讓藝文小組帶您上山下海，高雄美景盡入眼簾。

集合時間: 1月15日早上10:00

集合地點: 高鐵左營車站 Starbucks 店前

費用: NT\$5500/每人 (包括住宿費、午餐 x2+晚餐 x1、遊覽車、遊高雄港、衛武營導覽、旅遊平安險等)

溫馨提醒：

- 1) 報名確認後，請即刻訂購高鐵票 (旅遊太夯，年底前的高鐵票已售罄)。網路訂票網址 <https://irs.thsrc.com.tw/IMINT/>
- 建議搭乘班次: 台北—高雄左營 1/15 高鐵班次 0205 早上 7:51 出發
高雄左營—台北 1/16 高鐵班次 0148 傍晚 17:55 出發。
- 2) 報名本活動時，請提供身分證或護照字號，以及出生年月日。
- 3) 報名截止日期為 2019 年 1 月 6 日，請聯絡 Teresa Liu Zhang (張劉希敏女士) 手機 0920-062101 或電郵 teresa.hm.zhang@gmail.com
- 4) **名額限制 40**，報名請早，先報先贏。謝謝您的配合!

藝文小組

蘇怡 & 劉希敏 敬上